

長榮大學畢業生美育獎遴選要點

Chang Jung Christian University Graduating Student Art Education Awards Selection Guidelines

103.04.01 2014 年畢業典禮籌備協調會第一次會議通過

105.06.17 2016 年畢業典禮檢討會議修正通過

108.03.28 2019 年畢業典禮籌備協調會第一次會議通過

Approved on April 1, 2014 by the 1st Graduation Ceremony Preparatory Coordination Meeting for 2014.

Revised and approved on June 17, 2016 by the Graduation Ceremony Review Meeting for 2016.

Approved on March 28, 2019 by the 1st Graduation Ceremony Preparatory Coordination Meeting for 2019.

第一條 目的：為遴選在校期間於藝術、表演、設計等方面表現優異之本校應屆畢業生，特訂定本要點。

Article I. Purpose: The Guidelines are formulated for the selection of current graduating students at the University who excelled in art, performance and design during their studies.

第二條 申請資格：本校應屆畢業生具備下列三項條件，得提出申請

- 一、在本校就學期間學業總成績平均 70 分以上者。
- 二、在本校就學期間操行總成績 75 分以上者。
- 三、特殊表現：凡參加校內外各項藝術、文創、才藝、設計、表演等比賽，屢獲佳績，為校爭光者。

Article II. Application eligibility: Graduating students at the University who meet the following three conditions may apply:

1. Those with an average total academic score of 70 or above during their study at the University.
2. Those with a total conduct score of 75 or above during their study at the University.
3. Special performance: Those who have repeatedly demonstrated good performance and won honor for the University in art, cultural and creative, talent, design, performance and other campus or off-campus competitions.

第三條 名額：每年應屆畢業生遴選至多十二名，於畢業典禮接受表揚。如無優秀者名額可減少。

Article III. Quotas: Each year, up to 12 graduating students are selected for recognition at the graduation ceremony. The number may be reduced if there are fewer qualified students.

第四條 遴選方式

- 一、每年三月三十一日前，凡具申請資格者，向各學系提出申請，各學系檢具其資料向學生事務處提出申請。
- 二、學生事務處召開畢業生美育獎遴選委員會核定獲獎名單。
- 三、遴選委員會委員為學務長及各學院院長。

Article IV. Selection method

1. Before March 31st of each year, qualified students may apply with their respective department. Each department shall submit the applications and relevant documents to the Office of Student Affairs.
2. The Office of Student Affairs shall convene the Graduating Student Art Education Awards Selection Committee to review and approve the list of winners.
3. The Selection Committee shall comprise the Dean of Student Affairs and the dean of each college.

第五條 本要點經畢業典禮籌備協調會討論通過，並經校長核定後實施，修正時亦同。

Article V The Guidelines are implemented upon discussion and approval by the Graduation Ceremony Preparatory Coordination Meetings and subsequent approval by the University President; the same shall apply to any amendments.